
                                       Styremøte Gran Idrettsråd 16.02.2023 

 

 

Else Hagen Lyngstad informerer: 

1: Ang. Temaplan for idrett fysisk aktivitet og friluftsliv. 

2: Spillemiddelsøknader ved bygging og rehabilitering av anlegg for idrett og fysisk aktivitet. 

Rådmannens innstilling: 

Gjeldene ordning avsluttes. 

Alle nye søknader behandles politisk 

Anleggene som tidligere er innvilget, får sine tilskudd utbetalt innen 2031. 

 

Gran idrettsråd uttalelse: 

Vi ønsker: 

Slette etterslepet på kr 4 570 000 i sin helhet, dette finansieres ved bruk av disposisjonsfondet. 

Deretter fortsette med dagens ordning med tidligere foreslått økning på 500 000 til 1 million da dette 

ikke er justert på mange år. 

For å forhindre etterslep på nytt skal søknader om spillemidler for anlegg med godkjent kostnadsramme 

der kommunens andel overstiger 1,5 million behandles enkeltvis, etter innstilling fra Gran Idrettsråd. 

 

Gjennomgang av AlleMed –fondet: 

Gran Idrettsråd ønsker en forenkling av søknadsprosessen, dette taes med i handlingsplan. 

 

 

 

 

 


